

# គ្រូបង្រៀនសាលាវិទ្យាល័យវិលត្រឡប់ទៅសាលាវិញ ការបើកសាលារៀនបន្តធ្វើ

ស្នើសុំសហគមន៍សាលារៀននៅឡុងប៊ិច

បន្ទាប់ពីការរៀនសូត្រពីចម្ងាយជាងមួយឆ្នាំ វាពិតជាស្រស់ស្រាយណាស់នៅពេលដែលយើងសិស្សបឋមសិក្សារបស់យើង ជាច្រើនផ្លាស់ប្តូរទៅរៀននៅក្នុងថ្នាក់រៀនរបស់ពួកគេវិញ។ សូម្បីតែពាក់កណ្តាលមុខរបស់ពួកគេ ខ្ញុំអាចមើលឃើញស្នាមញញឹមរបស់សិស្សតាមរយៈភ្នែករបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំចូលចិត្តមើលអន្តរកម្មក្នុងចំណោមសិស្សនិងគ្រូរបស់ពួកគេ ដែលជាការរំលឹកជាប្រចាំអំពីថាតើគ្រូមានសារៈសំខាន់ប៉ុណ្ណានៅក្នុងជីវិតរបស់សិស្សយើង។

ក្នុងរដូវវស្សាសំរាប់ការនិទាយរដូវកាលពីសប្តាហ៍មុន អត្តលិកនិស្សិតរបស់យើងមួយចំនួនបានលេងហ្គេមរបស់ពួកគេបច្ចុប្បន្ន ក្នុងការប្រកួតកីឡា។ ខ្ញុំចម្រើនបានឮឪពុកម្តាយនិយាយថា "មិនមានអ្វីប្រសើរជាងមានកីឡាហ្វូទ័រលើក្នុងខែមេសាទេ " ខណៈដែលរដូវកាលកីឡាមានអារម្មណ៍ខុសគ្នាខ្លាំងជាងឆ្នាំដទៃទៀត ខ្ញុំរីករាយដែលមានកម្មវិធីកីឡាមួយនៅឆ្នាំនេះ។

វាជាសប្តាហ៍មហាញ្ញីកមួយនៅក្នុងក្រសួងអប់រំឡុងប៊ិច។ យើងមានក្តីរំភើបរីករាយក្នុងការស្វាគមន៍គ្រូវិទ្យាល័យបុរេអនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យរបស់យើងត្រឡប់មកថ្នាក់រៀនរបស់ពួកគេវិញដើម្បីត្រៀមរៀបចំឱ្យសិស្សជាច្រើនរបស់ពួកគេវិញត្រឡប់មកសាលាវិញតាមកាលវិភាគដែលត្រូវបានចែកចាយក្នុងរយៈពេលពីរសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះ។ អនុវិទ្យាល័យនិងវិទ្យាល័យរបស់យើងនឹងអនុវត្តតាមរាល់ពិធីសារស្តីពីសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពដូចគ្នាដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅទូទាំងស្រុកហើយសាលានីមួយៗនឹងបន្តផ្តល់ព័ត៌មានលម្អិតជាក់លាក់ដល់សហគមន៍សាលារៀនរបស់ពួកគេ។ ខណៈពេលដែលនិស្សិតជាច្រើននឹងត្រឡប់មកសាលាវិញក្នុងរយៈពេលពីរសប្តាហ៍ខាងមុខនេះយើងដឹងថាសិស្សខ្លះទៀតបានជ្រើសរើសរៀនពីនៅចម្ងាយសម្រាប់ឆ្នាំនេះហើយបុគ្គលិករបស់យើងមានស្មារតីនិងឆ្លើយតបចំពោះការពិតនេះ។ យើងលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកទាក់ទងគ្រូរបស់អ្នកសិស្សប្តូរគ្រប់គ្រងសាលារៀននៅពេលយើងធ្វើការផ្លាស់ប្តូរជាមួយគ្នា។ អន្តរកម្មនិងការផ្លាស់ប្តូរ សូម្បីតែមិនភ្លាមៗ អាចបង្កភាពតានតឹងដល់អ្នកដែលពាក់ព័ន្ធហើយយើងចង់គាំទ្រដល់សិស្សទាំងអស់របស់យើងនៅក្នុងពេលនេះ។

នៅពេលដែលយើងធ្វើការដើម្បីបើកវាលសាលារៀននៅ LBUUSD យើងក៏មានបុគ្គលិកត្រៀមសំរាប់ការសិក្សានៅរដូវក្តៅនិងសម្រាប់កម្មវិធីបង្រៀននៅឆ្នាំក្រោយ។ នៅរដូវក្តៅនេះនឹងមានឱកាសសម្រាប់សិស្សទាំងអស់ចូលរួមក្នុងការសិក្សាបង្កើននិងគាំទ្រតាមរបៀបមួយដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ ហើយផ្អែកលើតម្រូវការរបស់និស្សិតយើងនឹងបន្តផ្តោតការយកចិត្តទុកដាក់ខ្លាំងទៅលើសុខុមាលភាពផ្លូវចិត្តសង្គមរបស់សិស្សរួមជាមួយការគាំទ្រដល់ការរៀនសូត្រសិក្សា។ វានឹងមានព័ត៌មានបន្ថែមទៀតដែលនឹងមកនៅខែក្រោយ។ ហើយដូចដែលខ្ញុំបានចែករំលែកនៅក្នុងសារមុន យើងកំពុងរៀបចំផែនការបង្ហាត់បង្រៀនរយៈពេលមួយថ្ងៃពេញសម្រាប់ឆ្នាំក្រោយរួមជាមួយកម្មវិធីសិក្សាតាមអ៊ិនធើនេតសម្រាប់និស្សិតដែលជ្រើសរើសជម្រើសនោះ។

នៅពេលដែលខ្ញុំបន្តបញ្ជាក់ពីអតីតកាលនិងមានក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់អនាគត ខ្ញុំមានសេចក្តីស្ងើចយ៉ាងខ្លាំង ចំពោះអ្វីដែលក្រុមរបស់យើងបានសំរេចក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំកន្លងមក តាមរយៈការភ្នាក់ងារជាសកលដែលបានធ្វើឱ្យពិភពលោកទាំងមូលរញ្ជួយ។ ហើយទោះបីជាអ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានធ្វើក៏ដោយ យើងមើលឃើញយ៉ាងច្បាស់តាមរយៈទិន្នន័យរបស់យើងថា ភាពភ្នាក់ងារបានធ្វើឱ្យវិសមភាពកាន់តែខ្លាំងឡើងក្នុងចំណោមសិស្សរបស់យើងហើយបានលះបង់ការងារដែលត្រូវធ្វើដើម្បីស្តារឡើងវិញពីឆ្នាំកន្លងមក។ អ្វីដែលខ្ញុំដឹងច្បាស់គឺបុគ្គលិក LBUUSD របស់យើងរួមជាមួយសហគមន៍របស់យើងនឹងបន្តដាក់និស្សិតនៅកណ្តាលនៃការងាររបស់យើងដើម្បី កសាងឧត្តមភាពនិងសមធម៌ទៅក្នុងអ្វីដែលយើងធ្វើ។

សូមអរគុណដែលបានចូលរួមជាផ្នែកមួយនៃដំណើរនេះ។

ដោយក្តីគោរព

Jill Baker, Ed. D.  
អគ្គនាយកនៃសាលារៀន